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БЕОГРАД - Посланик Јединствене Србије (ЈС) Петар Петровић изјавио је да та странка
нема намеру да уђе у коалицију са Уједињеним регионима Србије (УРС), јер већ има
чврсту и добру сарадњу са Социјалистичком партијом Србије и ПУПС-ом.

  

"Нека они (УРС) на изборе иду са својим коалиционим парнетима. Ми немамо намеру да
мењамо коалиционе партнере", рекао је Петровић новинарима у Скупштини Србије
коментаришући наводе појединих медија да ће ЈС ући у коалицију са УРС-ом пред
следеће изборе.

  

Он је казао да је ЈС подржао део закона које је предложио УРС а који се односе на
децентрализацију, јер се његова странка залаже за политичку и финансијску
децентрализацију и подржаће предлоге да више новца иде локалним самоуправама.

  

Заменица шефа посланичке групе УРС-а Сузана Грубјешић је за наводе медија рекла да
не може да коментарише несто што ће се можда десити. "Сви који се залажу за
суштинсклу децентрализацију су добродошли у УРС", рекла је Грубјешићева новинарима.

  

(Курир)
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